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Szám: 43-12/2008. 

 

J E G Y Z İ K Ö N Y V  

Készült:  Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2008. június 25-én 
(szerdán) 16.00 órakor kezdıdı rendes, nyílt ülésérıl. 

Az ülés helye: Kislıdi Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak: 

 Somogyi Anna polgármester 
 Adonyi Józsefné képviselı 
 Juhász Ervin képviselı 
 Kissné Krámli Gabriella képviselı 
 Kléri Gyula képviselı 
 Marosi Ödön képviselı 
 Dr. Lóderer Alajos képviselı 
 Széplábi Ferenc képviselı   
 Üregi Éva képviselı 
  

Tanácskozási joggal jelen van: 

 dr. Szivák Péter körjegyzı 

Igazoltan távol maradt: 

   
 Magvas Antal képviselı   
  

Somogyi Anna polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm a Képviselı-testületet. Megállapítom, hogy a képviselı-testületi ülésen 
a 10 fı képviselıbıl 9 fı jelen van, az ülés határozatképes, így azt megnyitom. 
A meghívóban szereplı napirendi pontokkal kapcsolatban van valakinek kérdése, 
hozzászólása? Annyiban szeretném kiegészíteni, hogy a napokban aktuálissá válik a Bakony 
szélerımő Kft.-vel megkötendı szélpark létesítésével kapcsolatos szerzıdés aláírása. 
Valamint, hogy Magyar Közút Kft. vízelvezetı árok felújítására tett árajánlatát tárgyaljuk 
meg. 

Aki a napirendi pontokkal egyetért, kérem, szavazzon! 

Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
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Napirend: 
 
 
 

1.) Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

  
2.) A városlıdi Általános Mővelıdési Központ igazgatóválasztásának véleményezése 

Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

3.)  A záportározó elkészítéséhez szükséges területek önkormányzati tulajdonba vétele 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

4.) Egyetértés a játékkaszinók alapítására és mőködtetésére vonatkozó koncessziós 
pályázat kiírásával 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

5.) Kislıd község Önkormányzatának vagyonnal való gazdálkodásának 
szabályszerőségi ellenırzésérıl. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 

6.) Szélerımőpark megvalósításáról szóló együttmőködési megállapodás megkötése a 
Bakony szélerımő Kft.-vel 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

7.) A Magyar Közút Kht. vízelvezetı árok burkolására tett árajánlatának elfogadása 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

 

1.Napirendi pont: 

Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

 
Somogyi Anna polgármester: 
A lejárt határidejő határozatok végrehajtásával kapcsolatban tájékoztatlak titeket, hogy a 
Széchenyi u. 15/1. szám alatti önkormányzati bérlakás bérleti szerzıdése aláírásra került. Július 
elsején fog beköltözni a Franciska. A Fábián Anita és Gottfried Szabolcs részére megszavazott 
elsı lakáshoz jutást elısegítı támogatás kapcsán a támogatási szerzıdést szintén megkötöttük. 

Kérdezem, hogy van-e valakinek hozzászólása. Amennyiben nincs hozzászólás, kérlek titeket, 
hogy fogadják el a határozati javaslatot. 
Aki elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze azt! 
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A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 48/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadja a 
Polgármester lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolóját. 
 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 
 

2.Napirendi pont: 
 
A városlıdi Általános Mővelıdési Központ igazgatóválasztásának véleményezése 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
A városlıdi Általános Mővelıdési Központ igazgatói állásának betöltésével kapcsolatban kell 
most a városlıdi Képviselı-testület döntésérıl véleményt formálnunk. Csupán véleményezési 
jogunk van, azaz a városlıdi döntést nem tudjuk megvétózni, erre a nemzetiségi 
önkormányzatoknak van hatásköre. A kislıdi nemzetiségi önkormányzat már döntött az 
ügyben, ık egyetértenek a megválasztott személlyel, a többi kisebbség véleményérıl nincs 
információm. 

Marosi Ödön képviselı: 
Érdekes ez a dolog! Kikérik a véleményünket, de már a döntést meghozták. 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Elızıleg kikérték a pedagógus testületek véleményét, ahol mindenki egy pályázóra szavazott, 
ık pedig egy másikat választottak. 

Somogyi Anna polgármester: 
Törvény szerint ki kell kérni a véleményét a szülıi munka-közösségnek, a tantestületnek, az 
iskolaszéknek a székhelyen és a tagintézményekben is. Ezen kívül ki kell kérni az érintett 
önkormányzatok véleményét, illetve a kisebbségi önkormányzatok egyetértése szükséges a 
döntés meghozatalához. 

Dr. Szivák Péter körjegyzı: 
A városlıdi Képviselı-testület kiválasztotta a pályázók közül azt a személyt, akivel a 
továbbiakban együtt kíván dolgozni, de ahhoz , hogy ezt a személyt ki is nevezzék az ÁMK 
igazgatójának szükségük van a települési önkormányzatok véleményére, illetve a kisebbségi 
önkormányzatok egyetértésére. Amennyiben nem választottak volna a pályázók közül, a 
kisebbségi önkormányzatoknak nem lenne mivel egyetérteniük. Válaszolva az Ödön kérdésére, 
ezért hozták meg elıbb a városlıdiek a döntésüket. 

Somogyi Anna polgármester: 
A kinevezés elıtt be kell érniük Városlıdre ezeknek az egyetértı, illetve véleményezı 
határozatoknak. 
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Marosi Ödön képviselı: 
Nem is ismerjük a jelölteket, hogyan fejtsük így ki a véleményünket. 

Somogyi Anna polgármester: 
Jogos. A kislıdi tagintézményben itt voltak a jelöltek, a tantestület és a szülıi munkaközösség 
megismerhette ıket, kérdéseket tehetett fel nekik. Erre a megbeszélésre azonban a Képviselı-
testület tagjait, és a Polgármestert sem hívták meg, így én sem mentem el. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Nekünk most nem a pályázókat kell véleményeznünk, hanem a városlıdi Képviselı-testület 
döntését. 

Somogyi Anna polgármester: 
Nekünk most ez a szerepünk, a Társulás Alapító Okiratában ez az eljárási rend van lefektetve 
az intézmény igazgatójának megválasztásával kapcsolatban. Akkor felteszem a kérdést! Aki a 
napirendi pont elıterjesztésében szereplı határozati javaslat elfogadásával egyetért, az kérem 
jelezze azt! 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 2 tartózkodás mellett a következı 
határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 49/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselıtestülete egyetért a Városlıd 
Község Önkormányzata Képviselı-testületének 47/2008. (VI.10.) számú 
határozatában foglaltakkal és támogatja Holczer Gábor, 8200 Veszprém, 
Jutasi u. 91 2/2. szám alatti lakosnak az Általános Mővelıdési Központ 
(székhely: 8445 Városlıd, Kossuth u. 56-58.)  igazgatójává történı 
kinevezését. 
 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: azonnal 

 

3.Napirendi pont: 

A záportározó elkészítéséhez szükséges területek önkormányzati tulajdonba vétele 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
A három forrás fölötti területre 2003-ban készítettünk záportározó készítésére vonatkozó 
terveket. Az erre vonatkozó engedélyek meghosszabbítását épp a napokban kezdeményeztem, 
nehogy lejárjanak. A záportározó által érintett területek vízjogi engedélyezéséhez kellett a 
területek tulajdonosainak nyilatkozata arról, hogy megvalósulás esetén önkormányzati 
tulajdonba, vagy kezelésbe adják ezeket a területeket. Azóta megváltoztak a jogszabályok, új 
szervezet alakult az állami vagyon kezelésére, ezért újra be kell adjuk az igényünket az érintett 
területek önkormányzati tulajdonba vételére, méghozzá június 30-áig. Közben az új 
vagyonkezelı, át kívánja adni a vagyonkezelıi jogokat a Bakonyerdı Zrt.-nek. Ezért ıket is 
meg kell kérni, hogy mondjanak le ezen jogok kezelésérıl. Megtettem a szükséges 
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intézkedéseket ennek érdekében, írtam egy levelet a Bakonyerdı Zrt.-nek, amelyben 
megkértem İket, hogy mondjanak le a vagyonkezelı jogok gyakorlásáról az érintett területek 
vonatkozásában. Kettı dokumentum kell az önkormányzati tulajdonba vétel 
kezdeményezéséhez. Az egyik a Bakonyerdı Zrt. Nyilatkozata, melyben lemond a 
vagyonkezelıi jogok gyakorlásáról, a másik pedig az önkormányzat ilyen tartalmú döntése. 

Egyetértetek azzal, hogy kezdeményezzük a záportározó létesítése kapcsán érintett 
területek önkormányzati tulajdonba vételét? 

Aki egyetért a javaslatommal, emelje fel a kezét! 

 

A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 50/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

 
Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy határoz, hogy a 
023., 038/1., 044/1., 044/2., valamint a 029/1. hrsz.-ú állami tulajdonban lévı 
területek ingyenes  önkormányzati tulajdonba kerülését kezdeményezi. 

A Képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy tegye meg a 
szükséges intézkedéseket az ingatlan tulajdonjogának Kislıd Község 
Önkormányzata részére történı megszerzése érdekében. 

Az ingatlant az Önkormányzat a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV.  törvény 8.§ (1) bekezdésében meghatározott vízrendezéssel, és 
csapadékvíz elvezetéssel összefüggı önkormányzati feladat ellátása érdekében 
kívánja tulajdonba venni, és  víztározó elhelyezése céljára kívánja 
felhasználni. 

Az Önkormányzat vállalja, hogy a tulajdonba adás érdekében felmerült 
költségeket a vagyonkezelı részére megtéríti, és az ingatlanok 
vonatkozásában lemond az állammal szemben támasztott bármely 
követelésérıl. 

Az Önkormányzat vállalja, hogy a feltüntetett ingatlanok tulajdonjogát az 
ingatlanokra vonatkozó terhekkel együtt veszi át. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: azonnal 

 

4.Napirendi pont: 

Egyetértés a játékkaszinók alapítására és mőködtetésére vonatkozó koncessziós 
pályázat kiírásával 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Játékkaszinók mőködtetésérıl szóló koncessziós pályázatot szeretne kiírni a Pénzügyminiszter 
Úr. Dönthetünk úgy is, hogy hozzájárulunk, és úgy is, hogy nem. Ha nem járulunk hozzá a 
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pályázat kiírásához, akkor az illetékes hatóság nem ad késıbb engedélyt Kislıd területén, ilyen 
kategóriájú kaszinó alapítására. Kinek mi a véleménye? 

 

 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Nem nagy valószínősége van annak, hogy pont Kislıdön akarna valaki ilyet létesíteni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Németországban láttam ilyen játékkaszinókat, és nem nagyvárosokban, hanem a város mellett, 
illetve külvárosi területeken. 

Kléri Gyula képviselı: 
Bakonygyepesen is van ilyen kaszinó! 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Jelenleg az egész régióban nincs I. kategóriás játékkaszinó. Pontosan meg van határozva, hogy 
mi minısül ilyennek, legalább 100 kártyaasztal, és legalább 1000 darab pénznyerı automata 
szükséges ahhoz, hogy I. kategóriásnak minısítsenek egy kaszinót. 

Somogyi Anna polgármester: 
Nem feltétlenül kellene útját állni annak, hogy Kislıdön mőködjön egy ilyen kaszinó! 

Juhász Ervin képviselı: 
Jól profitálna belıle az Önkormányzat is, az biztos. Szerintem nyugodtan hozzájárulhatunk e 
pályázat kiírásához. Biztos, hogy nem itt, hanem egy nagyobb, jobban kiépült településen 
fognak kaszinót alapítani 

Somogyi Anna polgármester: 
Akkor a vélemény az, hogy engedjük? 
Aki egyetért azzal, hogy kiírásra kerüljön a Pénzügyminiszter Úr I. kategóriába tartozó 
játékkaszinók alapítására és mőködtetésére vonatkozó koncessziós pályázata, kérem emelje fel 
a kezét! 

A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 51/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

 
Kislıd Község Önkormányzatának Képviselıtestülete egyetért azzal, hogy a 
Magyar Állam nevében eljárva a Magyar Köztársaság Pénzügyminisztere a 
Közép-Dunántúl Régió közigazgatási területén I. Kategóriába tartozó 
játékkaszinó alapítására és mőködtetésére – mint koncessziós tevékenység 
átengedésére – nyilvános koncessziós pályázatot írjon ki.  
 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: 2008. július 25. 



 7

 

 

 

 

5.Napirendi pont: 

Kislıd község Önkormányzatának vagyonnal való gazdálkodásának 
szabályszerőségi ellenırzésérıl. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Májusban vizsgálta az Új Atlantisz képviseletében két hölgy az Önkormányzat 
vagyongazdálkodásának szabályosságát. Igazán nagy szabálytalanságot nem találtak. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Az ellenırzésre Magyarpolányban került sor, oda kellett átvinnem a szükséges 
dokumentumokat, amiket az Ili nagyon szépen összekészített. Nagyon megdicsérték az 
anyagok rendezettséget, és tartalmilag sem találtak sok kivetnivalót benne. A 
jelentésben foglalt következtetések alapján elkészítettem a hiányosságok pótlására 
szolgáló intézkedési tervet, amit majd továbbítok a Kistérségi Társulás vezetıjének. A 
belsı ellenırök szóbeli értékelése kimondottan pozitív volt, megdicsérték mindkét 
hivatalban a pénzügyes kollégákat. 

Somogyi Anna polgármester: 
Van valakinek kérdése, hozzáfőznivalója? Amennyiben nincs szavazásra bocsátom a 
kérdést! 
Kérem emelje fel a kezét, aki egyetért az ellenırzési jelentésben foglaltakkal, illetve 
jóváhagyja a benne foglaltak orvoslására készített intézkedési tervet! 

A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 52/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy az Új 
Atlantisz Többcélú Kistérségi Társulás által végzett Kislıd község 
Önkormányzatának vagyonnal való gazdálkodásának szabályszerőségi 
ellenırzésérıl készült jelentést elfogadja. 

A  jelentéshez kapcsolódó intézkedési tervet a Képviselı-testület a határozat 
1. számú mellékletében foglaltak szerint hagyja jóvá. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı  
 
1. számú melléklet: 

Intézkedési Terv 
 



 8

1. Az Önkormányzat vállalja, hogy a könyvviteli mérlegben kimutatott 
eszközök és források valódiságának bizonyítása érdekében mennyiségi leltárt 
készít. 
A Leltározási szabályzatban foglaltak és a gyakorlati alkalmazás összhangját 
biztosítani kell. (Számv. tv. 59. §, 249/200. (XII. 24.) Korm. Rendelet 37. §.)) 
 
Határidı: 2008. december 31. 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 
 
2. A Vagyonrendelethez mellékelni kell az Önkormányzat vagyonának tételes 
felsorolását a forgalomképesség szerinti besorolás figyelembe vételével. 
 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 
 
3. Az Eszközök és források értékelési szabályzatában rögzíteni kell, hogy a 
helyi adók hátralékainak értékelésénél az egyedi vagy a csoportos értékelési 
eljárást választja-e az Önkormányzat. Az értékelést év végén ennek alapján 
kell elvégezni. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: dr. szivák Péter körjegyzı 
 
4. Az Értékelési szabályzatban meg kell határozni a behajthatatlan követelések 
elengedésének kritériumait, valamint a kintlévıség idıtartamát, amelynek 
alapján a behajtásra tett intézkedések költségkihatása, az adósok 
fellelhetısége figyelembevételével behajthatatlan követelésnek minısülnek. 
 
Határidı: 2008.szeptember 30. 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 
 
5. A A számviteli szabályzatokat a helyi sajátosságoknak megfelelıen kell 
átalakítani, a személyi és jogszabályi változásoknak megfelelıen aktualizálni. 
 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 
 
6.  A Gazdasági Társaságokban lévı tulajdoni részesedést jelentı 
befektetéseknél, a hitelviszonyt megtestesítı egy évnél hosszabb lejáratú 
értékpapíroknál, a készleteknél és a követeléseknél az értékvesztést el kell 
számolni, az elszámolás körülményeit dokumentálni kell. 
 
Határidı: 2007. szeptember 30. 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 

 

6.Napirendi pont: 

Szélerımőpark megvalósításáról szóló együttmőködési megállapodás megkötése a 
Bakony szélerımő Kft.-vel 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
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Somogyi Anna polgármester: 
Tavaly decemberben már hoztunk egy döntést arról, hogy a Bakony Szélerımő Kft.-vel 
aláírjam a szélerımőpark létesítésére vonatkozó megállapodást. A Kornél azt mondta akkor, 
hogy szerinte úgy elfogadható a megállapodás. Aztán az érintett jegyzık újra átnézték, és 
javasoltak egy-két módosítást a megállapodáson. Jelentıs változás, hogy a szélkerekenkénti 
2500 eurós egyszeri díjat sikerült 4000 euróra felemelni. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Múlt hétfın egyeztettem a szentgáli és a városlıdi jegyzıkkel a szerzıdés részleteirıl. A 
Polgármester Asszony által is említett anyagi vonzaton túl a jogok és kötelezettségek 
tekintetében pontosítottuk a szerzıdés egyes részeit, például az igénybe vett utak helyreállítása, 
engedélyek kiadása tekintetében. 

Marosi Ödön képviselı: 
Évente fizetnek 4000 eurót, ha megvalósul ez a szélerımő? 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Nem , ez egyszeri juttatás, amit a szükséges engedélyek jogerıre emelkedésének napján fizet ki 
a Kft. az Önkormányzatoknak. Amennyiben beindul az erımő, az itt képzıdı bevétel után 
iparőzési adót fog fizetni a Kft. Ez folyamatos bevételt fog jelenteni az Önkormányzatnak. 

Somogyi Anna polgármester: 
A 2007. decemberében hozott 81/2007. (XII. 27.) számú határozatunkat vissza kellene vonni, 
mivel az akkori – jegyzıkönyv mellékletét képezı- szerzıdés aláírására jogosítja fel az a 
polgármestert, de az már egy átalakított szerzıdés. 
Egyetértetek azzal, hogy vonjuk vissza a 81/2007. (XII. 27.) számú határozatunkat! Aki igen, 
kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 53/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
81/2007. (XII. 27.) számú határozatát visszavonja. 
  
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: azonnal 

 

Aki egyetért a Bakony szélerımő Kft.-vel szélerımőpark megvalósítására vonatkozó 
együttmőködési megállapodás megkötésével, kézfeltartással jelezze azt! 

A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 54/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete egyetért azzal, hogy 
Kislıd község külterületén szélerımőpark valósuljon meg.  
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A Képviselı-testület egyben felhatalmazza a Polgármestert a szélerımőpark 
megvalósulásához szükséges Bakony Szélerımő Kft.-vel történı 
együttmőködési megállapodás aláírására 
  
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

7.Napirendi pont: 

A Magyar Közút Kht. vízelvezetı árok burkolására tett árajánlatának elfogadása 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 
Somogyi Anna polgármester: 
A Rákóczi utcában az egyik oldalon már tavaly megcsináltattuk a vízelvezetı árkot, de az 
Arany János utcából beáramló vízmennyiség a hordalékával mindig feltölti a másik oldalon is 
az árkot. A Postától lefelé egy 30 méteres szakaszt gondoltam megcsinálni. Az árok 
mederlappal történı burkolása méterenként 10.800 Ft-ba kerül, ebbıl 25 méterre lenne 
szükségünk. Közbe lenne egy hat méteres olyan szakasz is közbeiktatva, ami fedett, annak 
16.160 Ft méterenként az ára. Összesen 367.000 Ft lenne a költsége ennek  munkának. Nem 
tudom ki járt arra mostanában. Jelenleg szerintem az a falu legcsúnyább pontja, mindenképpen 
meg kellene csináltatni. Az lenne a cél, hogy elıbb-utóbb elérjünk teljesen a falu végéig az 
árok kiépítésével. 

Marosi Ödön képviselı: 
Az a baj, hogy nagyon kicsi átmérıjő csövet tettek be a már meglévı hidak alá, ami túlszalad, 
az rögtön megy be az udvarokba. 

Somogyi Anna polgármester: 
Igen ez is gond. 

Kléri Gyula képviselı: 
Akkor még mindig nem oldottuk meg teljesen a problémát, a lejjebb lévı telkek elıtti árkokat 
ugyanúgy nehéz lesz gondozni, ıket ugyanúgy elönti a víz. 

Somogyi Anna polgármester: 
A teljes hossz lebetonozására biztos, hogy nincsen pénzünk, de ha gondoljátok csinálhatjuk 
hosszabb szakaszon is, mint ahogy én az árajánlatot kértem. Szerintem, ha a keresztezıdénél 
megcsináljuk, ott az árok nagyon sok vizet rögtön el is nyel, és nem telik meg olyan gyorsan az 
árok, mint idáig. Szerintem csináltassuk meg egyenlıre ezt a 30 métere szakaszt a Postától, 
egyenlıre ennyire van pénzünk, majd folytatjuk tovább a beruházást, de most nem kellene 
nagyon kiköltekezni. 

Aki egyetért azzal, hogy a Rákóczi út vízelvezetı árkának burkolására vonatkozó árajánlatot 
fogadjuk el, kérem emelje fel a kezét! 

 A Képviselı-testület 9  igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 55/2008. (VI. 25.) 
számú határozata: 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
Magyar Közút Állami közútkezelı, Fejlesztı, Mőszaki és Információs Kht.-
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nak a Rákóczi út vízelvezetı árkának 30 méteres szakaszának burkolására 
vonatkozó árajánlatát elfogadja. 

A Képviselı-testület felhatalmazza a Polgármestert a burkolással kapcsolatos 
további intézkedések megtételére. 
 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: következı testületi ülés. 

 

Somogyi Anna polgármester: 
Megköszönöm az ülésen való megjelenésüket, az ülést bezárom. (16.50.) 

Kislıd, 2008. július 4. 

 

 

 

 

 

 Somogyi Anna   dr. Szivák Péter 
 polgármester körjegyzı 


